

Australian Vanadium 的预可行性研究更新突出了强劲的经济效益和同名项目扩大的矿石储量

Australian Vanadium Ltd's (ASX:AVL) (OTCMKTS:ATVVF) (FRA:JT71) 位于西澳大利亚 Meekatharra 附近的 Gabanintha 钒项目的最新预可行性研究 (PFS) 反映了强劲的经济效益、扩大的矿石储量以及修订的布局 and 位置。

积极的经济成果为 2021 年年中完成银行可行性研究 (BFS)、完成承购、获得最终批准和获得项目融资提供了依据。

五氧化二钒含量为 1.05% 的矿石储量增加了 76%，达到 3210 万吨，其中五氧化二钒含量为 1.08% 的探明储量为 980 万吨，五氧化二钒含量为 1.04% 的概算储量为 2240 万吨。

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China



Australian Vanadium's positive PFS update highlights robust economics and extended ore reserve for namesake project

Australian Vanadium Ltd's ([ASX:AVL](#)) ([OTCMKTS:ATVVF](#)) ([FRA:JT71](#)) updated pre-feasibility study (PFS) for the Australian Vanadium Project at Gabanintha, near Meekatharra in Western Australia reflects robust economics, an extended ore reserve and a revised layout and location.

Positive economic results give grounds for completion of the bankable feasibility study (BFS) in mid-2021, finalising offtake, obtaining final approvals and securing project finance.

The ore reserve has increased 76 per cent to 32.1 million tonnes at 1.05% vanadium pentoxide comprised of a proved reserve of 9.8 million tonnes at 1.08% vanadium pentoxide and a probable reserve of 22.4 million tonnes at 1.04% vanadium pentoxide.

www.proactiveinvestors.co.uk	www.proactiveinvestors.com	www.proactiveinvestors.de	www.proactiveinvestors.ru	www.proactiveinvestors.com.hk
United Kingdom	North America	Germany	Russia	China